

Message to Quebecers, Canadians...

It is clear that the covid-19 situation is deteriorating rapidly because of the thugs in power and especially the inaction or a half measure of pressure from Canadians. Yet these so-called thugs from the federal to the municipal level need you to make the economy work. To do this, they are currently only focusing on the economy and above all on making the city centers deserted by the workers work, and this to the detriment of the population. They force people back into poorly ventilated offices and they will be victims of this cursed virus. So it's time to raise your voices, disrupt their economy and line up behind the opposition parties, **QL, QC, QS** to help lobby to save you. If not...look at Shanghai's situation in China, would you like that again?

Message aux Québécois, aux Canadiens...

Il est clair que la situation du covid-19 se dégrade rapidement à cause des voyous au pouvoir et surtout de l'inaction ou d'une demi-mesure de la pression des canadiens. Pourtant, ces voyous soi-disant leaders du fédéral au municipal ont besoin de vous pour faire fonctionner l'économie. Pour ce faire, ils ne focalisent actuellement que sur l'économie et surtout faire fonctionner les centre-villes désertés par les travailleurs, et ceci au détriment de la population. Ils forcent les gens à retourner dans les bureaux mal ventilés et ces derniers seront des victimes de ce maudit virus. Il est donc temps d'élever vos voix, de perturber leur économie et de vous aligner arrière des partis d'opposition, **QL, QC, QS** pour vous aider à faire pression pour vous sauver. Sinon...regardez la situation de Shanghai en Chine, aimeriez-vous cela, encore?

https://twitter.com/lisa_iannattone

https://twitter.com/Cleavon_MD

<https://twitter.com/DrEricDing/status/1509927975524913155>

<https://twitter.com/DrEricDing/status/1509894044595499008>

*)

Nili Kaplan-Myrth MD PhD @nilikm

Today so many patients called in with #COVID19 and, yes, some are struggling, but, no, none of them are eligible for antivirals. They don't meet the requirements. Antivirals are only available for ppl who are severely immunocompromised, or ppl w risk factors who refused vaccine

<https://twitter.com/nilikm/status/1509680484007170053>